



**The Central Bank of the UAE oversees the operations management of an exchange company.**  
**مصرف الإمارات العربية المتحدة المركزي يُشرف على إدارة عمليات شركة صرافة.**

Abu Dhabi (17 March 2020): The Central Bank of the UAE (CBUAE) has decided to oversee operations management UAE Exchange LLC, pursuant to its supervisory mandate stipulated in the Decretal Federal Law No. 14 of 2018.

UAE Exchange L.L.C. has stopped new transactions through its branches and online platforms, with the exception of the operation of Wage Protection System, which it is allowed to operate until further notice. In order to protect consumers, the Central Bank of UAE has required the exchange house to swiftly settle outstanding remittances and all other already initiated transactions.

The Central Bank of UAE inspection team has started an examination on the UAE Exchange L.L.C. today, in order to verify its compliance with the applicable laws and regulations. The Central Bank of UAE will take additional action, if necessary, once the examination is completed.

أبوظبي (17 مارس 2020): قرر مصرف الإمارات العربية المتحدة المركزي الإشراف على إدارة عمليات "مركز الإمارات العربية المتحدة للصرافة" ذ.م.م. بموجب الصلاحيات الممنوحة له في المرسوم بقانون اتحادي رقم 14 لسنة 2018.

توقّف "مركز الإمارات العربية المتحدة للصرافة" ذ.م.م. عن قبول معاملات جديدة في جميع فروع وعبر المنصات الإلكترونية التابعة له، باستثناء عمليات نظام حماية الأجور والتي ستتابع عملياتها حتى إشعار آخر. وحرصاً منه على حماية المستهلكين، طلب المصرف المركزي الصرافة بتسوية أية تحويلات مالية عالقة أو معاملات متأثرة بهذا الوضع.

وقد بدأ اليوم فريق تفتيش المصرف المركزي بالتفتيش على "مركز الإمارات العربية المتحدة للصرافة" ذ.م.م. للتحقق من امتثاله للقوانين والأنظمة. سيتخذ مصرف الإمارات العربية المتحدة المركزي إجراءات إضافية، إذا دعت الحاجة إلى ذلك، فور انتهاء التفتيش.

-Ends-

-انتهى-



مصرف الإمارات العربية المتحدة المركزي  
CENTRAL BANK OF THE U.A.E.